

## مقدمة تعبير عن وظيفة احلامك بالانجليزي

A dream is considered one of the important things in a person's life, as it is what motivates him and makes him feel that he is still alive, so this dream begins with a set of goals that the individual wants to achieve in order to achieve a better life, such as a distinctive future job that the individual has sought since childhood, until it turns into Reality, as the beauty of dreams lies in achieving them after effort and effort, so a person must work hard, persevere, and develop himself, his knowledge, and his skills in order to prepare to reach his dream job.

يُعتبر الحلم من الأمور المهمة في حياة الإنسان، فهي التي تحفزه وتجعله يشعر أنه لا زال حيًا، بحيث يبدأ هذا الحلم بمجموعة من الأهداف التي يريد الفرد تحقيقها لنيل حياة أفضل، كأن تتمثل في وظيفة مستقبلية مميزة يسعى إليها الفرد منذ الصغر، وذلك حتى تتحول إلى واقع، إذ إنَّ جمال الأحلام تكمن بتحقيقها بعد التعب والاجتهاد، ، لذلك ينبغي على الإنسان أن يتعب ويتأثر ويتطور من نفسه ومعرفته ومهاراته من أجل الاستعداد للوصول إلى وظيفة الأحلام الخاصة به.

## تعبير عن وظيفة احلامك بالانجليزي

I would like my future job to be in the education sector. I have dreamed since childhood of being a teacher, as it is directly linked to the human mind, which God Almighty has honored them with more than all other creatures. It is also considered one of the oldest professions known to man. In addition, it is a profession. Teaching is the profession of the prophets and messengers - may God be pleased with them - and it is shown with respect and reverence to this day. The Prince of Poets, Ahmed Shawqi, mentioned a poetic line that explains the importance of the teacher. He said: "Rise to the teacher and give him reverence... The teacher is almost a messenger." The teacher has a status. It is great in all societies, and occupies a position close to the Messenger who conveys knowledge to benefit from it.

**الترجمة:** أود أن تكون وظيفتي في المستقبل في قطاع التعليم، فأنا أحلم منذ الصغر أن أكون معلمًا، فهو مرتبط بشكل مباشر بعقل البشر الذي أكرمهم الله -تعالى- به عن جميع المخلوقات الأخرى، كما تعتبر من أقدم المهن التي عرفها الإنسان، بالإضافة إلى ذلك تعدّ مهنة التعليم مهنة الأنبياء والرسل -رضوان الله عليهم- والتي ينظر إليها باحترام ووقار إلى هذا اليوم، وقد ذكر أمير الشعراء أحمد شوقي بيتًا شعريًا يوضح أهمية المعلم، فقال: " فَمُ لِلْمُعَلِّمِ وَفِيهِ التَّبْجِيلَا ... كَاذَ الْمُعَلِّمِ أَنْ يَكُونَ رَسُولَا"، فالمعلم له مكانة عظيمة في كل المجتمعات، ويحتل مكانة قريبة للرسول الذي يقوم بتبليغ العلوم للاستفادة منها، ولذلك أصبحت هوايتي تعليم أخواني وأخواتي وجيراني في كل يوم ومراجعة دروسهم، كما بحثت كثيرًا عن أساليب التدريس المختلفة، مما ساعدني بمعرفة كيفية التعامل مع مختلف الطلاب عند محاولة مساعدتهم في التدريس.

## خاتمة تعبير عن وظيفة احلامك بالانجليزي

Everything related to this profession attracts me, especially since I find in it my passion and the ability to serve my country. This is achieved by creating strong, conscious generations capable of leading the future in the best way. I believe there is nothing higher than educating people so that doctors, engineers, teachers, and others emerge from among them. Classy and great professions. All of these professions started with the teacher by teaching them reading, writing, and the correct values and principles, in addition to many important skills in their lives. I promise myself that I will stay behind my dream until I achieve my goal and become a developed and advanced teacher who has a major role in serving my family and loved ones. And the entire community, One of my most important goals in my future job will be to continue to develop and obtain higher positions in education, as this will be more exciting and challenging and will give me the opportunity to spread the message of Islam throughout the world.

**الترجمة:** حيث يجذبني كل ما يتعلق بهذه المهنة، خاصة أنني أجد فيها شغفي والقدرة على خدمة بلادي، فذلك يتحقق من خلال إنشاء أجيال قوية وواعية وقادرة على قيادة المستقبل بأفضل صورة، وباعتقادي ليس هناك ما هو أسمي من تعليم الناس ليخرج من بينهم الطبيب والمهندس والمعلم وغيرها من المهن الراقية والعظيمة، فكل تلك المهن بدأت من المعلم من خلال تعليمهم القراءة والكتابة والقيم والمبادئ الصحيحة، بالإضافة إلى العديد من المهارات المهمة في حياتهم، فأنا أعد نفسي بأنني سأبقى خلف حلمي حتى أحقق غايتي وأصبح معلمة متطورة ومتقدمة لها دور كبير في خدمة الأهل والأحباب والمجتمع بأكمله، كما سيكون من أهم أهدافي في وظيفتي المستقبلية هو الاستمرار في التطور والحصول على وظائف أعلى في التعليم، فهذا الأمر سيكون أكثر إثارة وتحديًا وسيمنحني الفرصة لنشر رسالة الإسلام عبر العالم.